

# 國立中興大學學生事務處住宿輔導組

NCHU Office of Student Affairs Student Housing Service Division

## 114 學年度女生宿舍服務委員錄取名單公告

Announcement for the Admission of Dormitory Service Committee Members for Female Dormitory for the 114th Academic Year

※錄取意願確認及注意事項說明:

※Confirmation of admission intention and explanation of precautions:

- 錄取正取名單請於 03 月 27 日(四) 08:30~21:00、03 月 28 日(五) 08:30~17:00，親洽女生宿舍服務中心報到，未於時間內報到者，則視同放棄。
  - Admitted applicants should report to the Female Dormitory Service Center at 8:30 a.m.~ 9 p.m. on March 27 and 8:30 a.m.~ 9 p.m. on March 28. Those who fail to report within the specified time will be deemed to have given up.
- 服務委員幹部訓練時間為 05 月 03 日(六) 08:00~18:00，請務必出席，訓練時間如因特殊事件異動時，將另行通知。
  - The training time for the service committee cadres is 8 a.m.~ 6 p.m. on May 3 (Sat.), please be sure to attend, if the training time changes due to special events, it will be notified separately.
- 正取生未於時間內報到者，將由服務中心通知備取生依序遞補。
  - Those who fail to register within the time limit will be notified by the service center that the students will be replaced in order.

服務委員名單		
主任委員	財金三	李 O 錡
副主任委員	法律二	林 O 俐
樓層服務委員	園藝碩一	張 O 瑜
	生科三	賴 O 榆
	獸醫二	林 O 壹
	化工三	葉 O 好
	歷史三	黃 O 怡
	機械四	何 O 琳

## 樓層服務委員

水保二

蘇○晴

水保二

陳○仔

歷史二

陳○昀

生機二

林○真

食生三

邱○琇

化學三

康○熏

環工三

張○玳

醫工碩一

陳○貽

財金三

張○蓉

食生碩一

周○好

行銷三

馮○筑

森林一

蔡○妮

法律一

盧○昕

應經二

鄭○綦

生管三

鄭○瑤

森林二

何○璇

生技一

洪○晴

應經一

吳○妍

應經二

陳○汝

企管一

黃○慧

國農二

蔡○淳

植病二

陳○竹

樓層服務委員	應經二	黃○樺
庶務暨設備委員	森林二	劉○吟
	生機二	黃○珊
財務委員	應經二	蔡○霓
網路管理委員	資管三	林○妍
	中文二	何○容
	園藝二	陳○慧
	物理三	林○慈
	電機二	陳○玲
	動科二	顏○恩
	資管一	鄭○琳

2025.3.26

住宿輔導組

Student Housing Service Division